
ZAPISNIK

sa 1. sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Grada Pule odrZane 09. srpnja 2024. godine s

podetkom ut2,t5 sati u Turistidkoj zajednicigrada Pule.

Prisutni dlanovi Turistidkog vijeia: Boris Zgomba, Manuela Kraljevii, Dolores Dragun, Andi Vitasovii,
Nata5a Stojkovski, Aleksandar 5uran.

Opravdano odsutni dlanovi: Filip Zoridii, Reli Slonim, Walter Kapov.

Ostali prisutni: Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Matea Faraguna Koste5ii.

Predsjednik TZ Grada Pule opunpmoiio je g. Borisa Zgombu da vodi sjednicu turistidkog vijeia uslijed

njegove odsutnosti. G. Zgomba pozdravlja prisutne i utvrduje da je prisutan dovoljan broj dlanova za

njezino odrZavanje i donoienje pravovaljanih odluka te koristi priliku da destita novim dlanovima

Vijeia.

Za sjednicu predlaZe sljedeii dnevni red:

t. Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Turistidkog vijeia,
2. Advent u Puli

3. 2025 HOG Rally Hrvatska
4. Zahtjevi,
5. Razno.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Ad 1)

Zapisnik sa 28. sjednice Turistidkog vijeia usvojen je jednoglasno.

Ad 2)

G. Zgomba zatim daje rijed direktorici Sanji Cinkopan Korotaj da predstavi novi dio programa Adventa

u Puli. Direktorica je napomenula kako se na inicijativu gradonadelnika krenulo u kreiranje programa

,,Advent u Areni" za Sto se angaZirao Vedran Babii, vlasnik obrta za usluge INSPIRO LAB iz Rijeke. Po

prvi put u povijesti Arena u Puli bit ie u funkciji adventskih zbivanja, a unikatni svjetlosni elementi

stvorit ie jedinstveni doZivljaj adventa. Direktorica je uz powerpoint prezentaciju detaljno obrazloiila

cijeli koncept te je pojasnila kako ie klizali5te biti postavljenu unutar Arene. Za najam klizaljki bit ie
osigurane prozirne kuiice kako se ne bi naruSavao izgled, a za piie i slatko bit ie na raspolaganju par

kuiica. Cijeli koncept Adventa u Areni odobrili su konzervatori te je vodeno raduna o svim

smjernicama koje su oni dali. Za financiranje Adventa u Areni Grad Pula osigurao bi 60.000 €, dok bi

Turistidka zajednica izdvojila 30.OOO €. G. Zgomba rekao je da se radi o vrlo kvalitetnom prijedlogu jer

Arena sama po sebi nosi dodatan znadaj te da malo tko moie ponuditi adventski program u tako

posebnom ambijentu kao 5to je amfiteatar. Zakljudio je da zajedno s ostalim programima, koji ie kao i

do sada biti organizirani na raznim lokacijama po gradu, Advent u Areni moZe biti jedna jako lijepa

prida. Gda. Kraljevii istaknula je da osobe koje su izradile idejni koncept i dale prijedlog programa

imaju iskustva u ovoj vrsti manifestacija i da su trenutno u vrhu organizacije Adventa u Hrvatskoj (

organiziraju Advent na Gradini na Trsatu ), pa je to dodatan razlog da se podrZi ovaj prijedlog.



Direktorica Cinkopan Korotaj jo5 je nadodala kako kod nas ljudi doiivljavaju advent vile kao
manifestaciju, a ne obidaj, pa stoga nisu dovoljne samo lampice i kuiice vei treba mijenjati sadriaj i

nadopunjavati ga svake godine kako ne bi dosadio. Sigurna je da ie biti veliki uspjeh i da ie privuii
posjetitelje, odnosno biti motiv dolaska.

Prijedlog da se manifestacija Advent u Areni podrii s 30.000 € jednoglasno je prihvaien.

Ad3)

G. Zgomba zamolio je direktoricu da predstavi sljedeiu todku s dnevnog reda - 2025 HOG Rally
Hrvatska. Direktorica je ukratko prezentirala navedeni event uz powerpoint prezentaciju. predloieni

datumi za odrZavanje dogadaja su kraj svibnja/podetak lipnja do sredine lipnja 2025. godine.

Odekivani broj sudionika je od 20.000 do 50.000 tijekom vikenda. U prezentaciji su navedeni primjeri
odrZanih HOG Rally-a u PortoroZu 2022. godine i u mjestu Senigallia u ltaliji 2024. godine gdje je u 4

dana ostvareno oko 100.000 noienja. Sudionici eventa su visoke plateZne moii ( 9O-l7O€/dan), event
ostvaruje znadajne prihode za i"egiju, hotelijere, privatni smje5taj, ugostiteljske i trgovadke objekte, a

Harley-Davidson posjetiteljidesto se vraiaju u destinaciju eventa. Rijed je o inkluzivnom dogadaju koji
je besplatan i otvoren za sve posjetitelje. U Puli bi bio odrian defile motora, a broj sudionika u istome
ogranidio bi se na 2.000 motora. Arena Pula kao foto point sluibenog Harley-Davidson defilea
posluZila bi kao izvrstan PR za destinaciju.

Grad Pula i Turistidka zajednica grada Pule osigurali bi 260.000 € od dega bi turistidka zajednica
'financirala 100.000 €, a plaiali bi se tro5kovi organizacije samog eventa.

Projekt su podriali Hrvatska turistidka zajednica, Turistidka zajednica lstarske Zupanije, Arena
Hospitality Group, Turistidka. zajednica opiine Medulin i turistie ka agencija Uniline.

Prijedlog da se HOG Rally Hrvatska event podr2i sa 100.000 € jednoglasno je prihvaien.

Ad 4)

Zahtjevi koji se odnose na manifestacije i putovanja razmatrani su s obzirom jesu li zadovoljili kriterije
bodovanja i s obzirom da su podneseni nakon poziva za dodjelu sredstava kojije bio objavljen u 10.

mjesecu 2023. godine.

Nakon provedene diskusije prihvaieni su slijedeii zahtjevi:

t. Pulskim maioretkinjama odobreno je 1.000 € bruto za sudjelovanje na ljetnom folklornom
festivalu -Prag2024.

Nije se donijela odluka o sufinanciranju ,,Prvog Hrvatskog kongresa o upalnim bolestima crijeva,' u
organizaciji ATI d.o.o. iz razloga 5to se nisu javili na vrijeme na Poziv za predlaganje programa
Turistidke zajednice kojije bio otvoren u L0. mjesecu2023. godine.

Takoder, Umjetnidkoj organizaciji KazaliSte Ulysses nisu odobrena dodatna sredstva za manifestaciju
,,Brijunsko ljeto 2024." iz razloga 5to su im ista vei odobrena u istom iznosu na 26. sjednici Turistidkog
vijeia odrZanoj 13.03.2024. godine.



Pod todkom razno direktorica je predstavila nove web stranice turistidke zajednice rn,ww.p_.ylairrfcl..l-r-r

za koje je napravljen redizajn te je pozvala dlanove Vijeia da daju prijedloge za poboljSanje istoga
ukoliko smatraju da bitrebalo neito nadodati ili izmijeniti.

JoS jednu stavku je direktorica izloiila, a to je da bi sljedeie godine u ugovorima, koje turistidka
zajednica sklapa s organizatorima manifestacija nakon provedenog Poziva za prijedlog programa te
usvajanja GodiSnjeg plana od strane Skupitine, nadodala dlanak da je organizator duZan 2 mjeseca
prije odrZavanja manifestacije definirati todan datum odriavanja iste i dostaviti kvalitetnu fotografiju
kako bi se moglo na vrijeme promovirati ista ta manifestacija.

elanoviVijeia su se sloZili s navedenim prijedlogom i podrialiga.

Sjednica je zavr5ila u 13.15 sati.

Matea Faraguna Kosteiii


